113 學年度市立陽明高級中學 海外攬才子女專班錄取通知

Admission Notification for the International Class at YangMing High School for the Academic Year 2023-2024

面試序號/No.	學生姓名/Name	錄取結果/Result
1	王 O 甄 / Maegen O Wang	錄取/ Admitted
2	王 O 瑜 / Mandy O Wang	錄取/ Admitted
3	蔡 O 峻/ Josh O	錄取/ Admitted
4	Nivriti O Saranu	錄取/ Admitted
5	許 O 哲/ Hsu, O Che	錄取/ Admitted
6	陳劉 O 荃/TRAN O THUYEN	錄取/ Admitted
7	郭 O 豐 / Chao O Kuo	錄取/ Admitted
8	施 O 拉 / RAJAMOHAN O SARA	錄取/ Admitted
9	陳O均/Chen O Jun	錄取/ Admitted
10	麥王 O 士/ Seamus O Wang	錄取/ Admitted
11	麥王 O 真 / Yan O Wang	錄取/ Admitted

- 1. 請錄取同學依照學校公告程序於7月12日9點到11點至陽明高中研發處(學生活動中心2樓)報到,**需攜帶線上報名時繳交的資料正本驗證**,未完成者視為放棄錄取資格!
- 2. 關於海攬班學生報到之問題,若有任何疑問,請直接聯絡學校研發處 王組長(02-2831-6675#351)或以電子郵件聯絡 t0940@ymsh.tp.edu.tw。

*7月12日報到時需攜帶以下資料正本:

- (1)入學申請表
- (2)學生二吋脫帽半身正面照片
- (3)申請學生之 身分證 或 居留證 或 護照
- (4)家長(監護人)之居留證、工作簽證、及護照
- (5)申請學生及其家長(監護人)之親屬關係證明文件
- (6)「海外攬才子女專班實驗教育同意書」
- (7)身分一、二之申請學生之家長(監護人)工作證明 身分三(返國學人或經理人)之相關證明及子女海外就讀證明 身分四(轉銜課程計畫雙語教育班及語言教育班學生)原就讀學校之就讀證明
- (8)學生最近兩年成績單及就學證明文件

- 1. Admitted students are required to follow the school's announcement procedure and report to the R&D Office of Yangming High School (2nd floor of the Student Activity Center) on July 12th between 9 AM and 11 AM. Admitted students must bring the original documents submitted during online registration for verification. Failure to do so will be considered as voluntarily giving up the admission qualification.
- 2. For any questions regarding the reporting of students in the International Class, please directly contact Section Chief Wang of the R&D Office at (02-2831-6675 ext. 351) or via email at t0940@ymsh.tp.edu.tw

*Please bring the original copies of the following documents when registering for admission on July 12th:

- (1) Application Form
- (2) Student's Photo(3.5cmX5 cm)
- (3) Student's residence permit or passport
- (4) Parent's residence permit, work visa, and passport
- (5) both the applicant and their parent's identification and proof of kinship
- (6) Agreement form for Yangming Senior School students to Join the "International Class"
- (7) employment certificate of the parent or guardian (1 of the following):
- i. Employment Gold Card.
- ii. Certificate of employment AND Labor Insurance Card with the official seal of the company or the relevant agency.
- iii. Children who are eligible for the "Regulations for Studying in Taiwan for Children of Outstanding Overseas Scientific and Technological Personnel" must attach documents approved by the Ministry of Education.
- (8) Official school transcripts in English for the last 2 years AND Certificate of Status Letter.

